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Prezydent Miasta Inowrocławia 

Pan Ryszard Brejza 

 

Interpelacja 

Szanowny Panie Prezydencie! 

Za Pana pośrednictwem zwracam się z interpelacją do Marszałka Województwa Kujawsko-

Pomorskiego z wnioskiem aby w ramach prac nad „Regionalnym Programem Operacyjnym 

Województwa Kujawsko-Pomorskiego na lata 2021-2027” uwzględnić możliwość pozyskania 

przez samorządy środków na montaż innowacyjnych, obsadzonych roślinnością wiat 

przystankowych.  

„Zielone przystanki” poprawiają jakość powietrza (10 m2 zielonego dachu może wyprodukować 

rocznie nawet 10 kg tlenu), dają cień, obniżają temperaturę i zapewniają pasażerom schronienie 

w upalne dni. Rośliny mogą zostać dobrane w taki sposób, aby zmieniać się wraz z porami roku. 

To proekologiczne i unikatowe rozwiązanie zostało zastosowane m.in. w Siematyczach  

i Białymstoku.  

W związku z powyższym uprzejmie proszę o rozpatrzenie mojej propozycji. 

Foto: Urząd Miasta Siematycze, Urząd Miasta w Białymstoku 

Z wyrazami szacunku 

Wiceprzewodniczący  

Rady Miejskiej Inowrocławia 

 

Patryk Kaźmierczak 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 


